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HEART TO HEART
Yue Xiang Lou is an old teahouse that no longer bears its former glory. Currently owned by Yue Tian Hua 
(Guo Liang), the teahouse is struggling to survive. Just as Tian Hua is trying to sell off the teahouse, a young 
man appeared and jeopardised his plans. To his surprise, he turned out to be Yue Wen Guang (Elvin Ng), Tian 
Hua’s long lost son who left him at an early age with his mother.  

Wen Guang knew he wanted to bring the teahouse back to its past glory. But he must first convince Na La 
(Joanne Peh), who had inherited great culinary skills from her father, Liang Gui (Rayson Tan), the previous 
head chef of Yue Xiang Lou, to help bring the teahouse back to success. But Zhou Gang Sheng (Zhang Yao 
Dong), a wealthy heir from Hong Kong, sets out on his quest to take over the teahouse. 

The matter is worsened when, despite Wen Guang’s efforts, his relationship with Tian Hua continues to suffer. 
Will Na La agree to help revive the past glory of the teahouse? Or will Gang Sheng succeed in his ill intentions, 
leaving the teahouse, and the father-son relationship in shambles?

Cast:	 Elvin Ng, Joanne Peh, Zhang Yao Dong, Guo Liang, Denise Camillia Tan, Rayson Tan,  
	 Xiang Yun, Chen Xiu Huan 
 

心点心

《粤香楼》是牛车水在80,90年代赫赫有名的广式酒楼。如今，酒楼在第二代老板岳天华（郭亮）的经营下，生

意变得惨淡。他想卖掉酒楼，可是一名叫岳文广（黄俊雄）的男子便从中作梗，导致买家打退堂鼓。天华发现他

正是小时候因病被妻子带走的儿子。

文广希望能重整酒楼，恢复当年的光辉。当时的主厨梁贵（陈泰铭）因酗酒手抖已经无法做点心，但文广却发现

其女儿娜拉（白薇秀）继承了做点心的手艺。文广每天面对娜拉的刁难，只是希望她助自己找回传统的味道。不

仅如此，香港饮食集团继承人周港生（张耀栋）为了要收购酒楼而不择手段！　

文广希望能化解父子之间的恩怨，可是无奈天华放不下自尊，无法敞开胸怀。他们最终会和好吗？娜拉是否会

答应文广的要求，帮忙重整酒楼呢？港生的诡计是否会成功，导致酒楼陷入危机？　

演员：	黄俊雄、白薇秀、张耀栋、郭亮、陈楚寰、陈泰铭、向云、陈秀环


